
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Christianslund tirsdag den 27. november 2012 
 
Tilstede: Jeppe: formand, Lis: Kasserer Flemming: afd. 1, Ingelise: afd. 3, Anette: afd.4, Bro: afd. 5 og  
                Anker: afd. 6 
 

1. Godkendelse af seneste referat. 
Referatet blev godkendt med uden kommentarer. 
 

2. Status på foreningens økonomi 
Pt. er der ca. 85.000 i udgifter for 2012. Det ser ud til at vi er i stand til at overføre 60.000 til 

vejfondskontoen uden det giver underskud. Ellers ser regnskab og kontoudtog fornuftige ud. 

Vedr. budget for 2013 bliver det udformet på næste bestyrelsesmøde. 

 

3. Status for foreningens hjemmeside 
Ingelise og Anette introducerer en evt. hjemmeside vi kan benytte, Bricksite hedder den. Ligeledes 
fremlagde de idéer til, hvordan hjemmesiden kan bygges op. Ingelise og Anette fik godkendelse til 
at arbejde videre med hjemmesiden. Målet er at de grundlæggende væsentlige emner bliver lagt 
ind i løbet af december.  
 

4. Bordet rundt 
Område 1: Inden længe skal asfalten ved den sydlige indkørsel til området renoveres. Måske kan 
det ske i forbindelse med Østjysk Energis renovering af området. 
Område 2: Ingen kommentarer 
Område 3: Der er lidt revner i vejene. Afhængig af vinteren kan der blive tale om renovering af 
vejen i 2013. 
Område 4: Ingen kommentarer  
Område 5: Bro har henvendt sig til Family Garden for at få en beplantningsplan for 3-kantsområdet. 
Anker ordner dæksel i området. 
Hvis der bliver problemer med is på et bestemt område på p-pladsen er det ok, at Bro køber noget 
salt på foreningens vegne.  
Område 6: Der er plantet syrener på en skråning i forbindelse med udskiftning af beplantning.  
 

5. Eventuelt 
I løbet af uge 50 får vi vurderet, hvilke træer der skal fældes på lægestien.   

 

 

               Næste møde: Tirsdag den 5. februar 2013, kl. 19.00 hos Flemming i nr. 67 

 

               Referent: Anette 


